
Donderdag 17 april 2025 
Inspreken bij: Commissievergadering Samenleving en Bestuur. 
Agendapunt 8b: Raadsvoorstel ‘Keuze nieuwe locaties urgente migratie- en 
huisvestingsopgaven’. 
----  

Geachte raadsleden, 

Ik spreek hier als direct omwonende van de beoogde woon- en opvanglocatie aan 
de Boekelsedijk. Ik woon op nog geen 100 meter afstand. Als vader van drie 
kinderen, die meerdere keren per week sporten bij UDI’19 en HCU, komen we 
nagenoeg dagelijks langs deze locatie. Juist omdat ik deze locatie zo goed ken, 
maak ik me grote zorgen. Die zorgen wil ik graag met u delen. 

Mijn grootste zorg is de veiligheid 

We hebben het hier over een sportpark – en dat is het ook echt: het hart van de 
sportbeoefening in Uden. Alleen al de voetbalvereniging telt meer dan 1800 leden 
waarvan 1.200 jeugdleden, van 7 tot 19 jaar oud. Langs deze locatie komen 
dagelijks kinderen en ouderen om te sporten, spelen en ontmoeten.   

Mijn vraag is dan ook: blijft dat straks nog wel veilig en vertrouwd? 
 
Tijdens de informatieavonden wordt deze vraag ook gesteld, maar dan wordt 
aangegeven dat de ervaring leert dat de overlast in de praktijk beperkt blijft. 

Het Wetenschappelijk Onderzoek- en Datacentrum, is een onafhankelijk 
kennisinstituut dat valt onder het ministerie van Justitie en Veiligheid en geeft het 
volgende aan: 
 
In 2023 was 9% van de bewoners in de assielopvang betrokken bij incidenten 
waarbij sprake was van agressie of geweld. 3% van de bewoners werd verdacht 
van een misdrijf.  
 
Heeft u al eens gerealiseerd om hoeveel aantallen dat gaat bij een huivesting van 
deze omvang? 

Aan de andere kant van de wijk waar ik woon zijn al eerder 36 woningen voor 
spoedzoekers gebouwd. Toen werd beloofd dat het tijdelijk zou zijn – 5 tot 10 jaar 
– maar het lijkt nu een periode van 25 jaar te worden. Ook werd toen aangegeven 
dat het geen overlast zou geven. Helaas zijn er met enige regelmaat incidenten. 



Details zal ik u besparen, maar aantal politiebezoeken op deze locatie zegt 
genoeg. 

Als we aan beide kanten kanten van de wijk zijn omgeven door spoedzoekers en 
assielopvang, waar kunnen onze kinderen straks nog onbezorgd buitenspelen of 
sporten, en hoe kunnen ze veilig naar school fietsen? Of moeten we ze maar 
binnenhouden, achter een scherm? 

Naast de sociale veiligheid maak ik me ook grote zorgen over de 
verkeersveiligheid. 

Elke dag komen hier honderden kinderen samen – lopend, fietsend, met de auto 
gebracht. Niet alleen voor het uitoefenen van hun sport, maar dit is ook een 
belangrijke fietsroute voor middelbare scholieren uit Uden-Zuid, Volkel en Boekel. 
De infrastructuur is nu al overbelast: smalle wegen, auto's die moeten keren of 
parkeren, fietsers die zich tussen het verkeer door moeten manoeuvreren. De 
situatie is nu al onveilig. 

De komst van 500 extra bewoners – en daarbovenop personeel, bezoekers, 
leveranciers, hulpdiensten – zal dit verergeren.  

Wat mij opvalt, is de snelheid waarmee dit proces verloopt. En vooral: het gebrek 
aan betrokkenheid van ons, als buurtbewoners. Wij zijn niet meegenomen in de 
plannen, terwijl dit een directe impact heeft op onze leefomgeving. Dat voelt niet 
transparant en ook niet eerlijk. 

Mijn oproep aan u is duidelijk: 
Duw dit plan niet zomaar door. Neem de zorgen van omwonenden serieus. En 
vooral: ga eerst het gesprek aan met de mensen die hier wonen, wiens kinderen 
hier dagelijks spelen, sporten en opgroeien en heroverweeg deze locatie. 

Dank u wel. 
 
Rob Schoonings 

 


